Неозначений артикль має такий вигляд: а, якщо після нього іде приголосний звук: a desk, a university, an якщо після нього іде приголосний звук: an honest man. 
Артикль a (an) може вживатися тільки в однині і тільки перед злічувними іменниками! У яких випадках? Пропоную їх вивчити раз і назавжди. Для цього треба запам'ятати простеньку історію.
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An Apple Story

of us happ

1 | A friend of mine (1) & MA€ SHIEHHS ,0/HH 3 ..."
2 is a gardener. (2) IMEHHHK HEpE/| ap THKIIEN € HazROI0
npodecii;
3| He has a garden. (3) npeaver it ocoBa sTazar Briepie;
3 :
sy such a nice garden.
VoumiEr e rathenian A0CHIE, quite — KoM,
| | industrious person*, I told him.
6 | T wanted an apple (6) a sac snaeni OyAb-saii’;
7 | But he gave me an apple, then a (7) TIEpet TIOPSAKOBIN “HCTBIIKOM ¥
second apple, and a third. SHELeHHi 1"
§ | What a nice person he isl (8) B O peters e What ..
9| He gave me a kilogram of apples. | - | ©) a Mac snasern onm™ i c16ims 3
TMEHHHKOM, 1110 03HAYAE HAC, MDY, B4
10 | So a few kind words made both (10} cromocniomy et ,a little” i ,a few”

OIMFIWOTH , TPOXH"
10ais Kossiso





